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IJsselberichten

Woensdag 28 juni 2017

Agenda gemeente 
Olst-Wijhe
Hieronder vindt u een overzicht van 
alle bijeenkomsten, kernenbezoeken, 
buurtschouwen, openbare vergaderingen 
en inloopavonden die de gemeente 
organiseert:

3 juli Raadsvergadering

Kijk voor meer bijeenkomsten, openbare 
vergaderingen en inloopavonden van de 
gemeente op www.olst-wijhe.nl. 

Kijk voor meer activiteiten in de 
gemeente, zoals feesten, evenementen, etc. 
op de portal van Olstenwijhe: 
www.olstenwijhe.nl.

Bekendmakingen

Nieuws uit 
de kernen en 
buurtschappen
   
Buurtschouw Wesepe 
dinsdag 4 juli gaat niet door
In overleg met Plaatselijk Belang 
Wesepe is besloten de buurtschouw 
van 4 juli niet door te laten gaan. De 
meldingen die de afgelopen jaren zijn 
gedaan, kunt u online bij ons melden 
via www.olst-wijhe.nl/onlinemelden. 
Mocht in de toekomst blijken dat 
er wel onderwerpen zijn voor een 
buurtschouw, dan is dat natuurlijk 
altijd mogelijk.

Contact
Website www.olst-wijhe.nl
E-mail gemeente@olst-wijhe.nl
Twitter @GemOlstWijhe 
Post Postbus 23, 8130 AA  Wijhe
Telefoon 14 0570 of 0570 – 568080
  ma. t/m vr. van 08.15 tot 12.15 uur
                    en van 13.00 tot 17.00 uur

Balies
U kunt met al uw vragen tijdens openingstijden 
bij ons terecht:

- Gemeentehuis Wijhe
    Raadhuisplein 1
    maandag t/m vrijdag van 09.00 tot 12.00 uur
- Holstohus Olst 
    Jan Schamhartstraat 5b
    maandag  van  13.30 tot 16.30 uur
    dinsdag   van 13.30 tot 16.30 uur
    woensdag  van 13.30 tot 20.00 uur
    donderdag  gesloten
    vrijdag   van 13.30 tot 16.30 uur

   

Onderhoud asfaltwegen 
buiten de bebouwde kom
In opdracht van de gemeente Olst-Wijhe pleegt de � rma Nexus uit Nijverdal op maandag 
3 juli en dinsdag 4 juli onderhoud aan de Wittenbergsweg, Wildbaan, Oosterkampweg 
Zonnenbergerweg, Hengforderweg en de Fortmonderweg. 

Plaatselijk worden er reparaties aan het asfalt 
verricht. Gedurende de uitvoering van de 
werkzaamheden zijn de wegen korte tijd 
afgesloten voor alle verkeer. 
Voor nadere informatie kunt u zich wenden tot 

de heer Ted Krukkert, uitvoerder van de � rma 
Nexus. Hij is bereikbaar tussen 09.00 uur 
en 16.00 uur op tel 06-57331147 of 
info@nexus.nl

Leefomgeving

Recti� catie
In het huis aan huis van 14 juni 2017 is een 
ingekomen aanvraag als volgt gepubliceerd: 
-  Kapellenkamp (voorlopig) 5, activiteit 

bouwen, ontvangen op 2-6-2017

De aanvraag is aangepast naar:
-  Kapellenkamp (voorlopig) 5, het bouwen 

van een vrijstaande woning, activiteit 
bouwen, ontvangen op 2-6-2017

Aangevraagde omgevingsvergunningen 

Marle
-  Marledijk 2, het kappen van een beuk, 

activiteit het vellen of te doen vellen van 
een houtopstand, ontvangen op 12-6-2017

Olst
-  Roodborst 12, het starten van een honden 

trimsalon, activiteit het afwijken van 
bestemmingsplan, ontvangen op 11-6-
2017

Lees verder op de volgende pagina

16 kavels 
gereserveerd 
bij loting 
Noorder Koeslag
Donderdagavond 15 juni verrichtte 
wethouder Marcel Blind, onder 
leiding van notaris Roelofs, de loting 
voor de uitgi� e van de kavels in de 
nieuwbouwwijk Noorder Koeslag in 
Wijhe. 16 kavels zijn gereserveerd.

De 2 kavels die overbleven komen 
beschikbaar in de kavelwinkel. Hier worden 
de kavels verkocht via het principe wie 
het eerst komt, wie het eerst maalt. Houd 
hiervoor de website in de gaten.

Wij feliciteren allen die zijn ingeloot met 
hun kavel en wensen hen alvast veel plezier 
bij de voorbereidingen van de bouw.

Raadsvergadering 3 juli 
Op 3 juli 2017 vergadert de gemeenteraad. De 
vergadering begint om 20.00 uur in de raadzaal 
van het gemeentehuis in Wijhe. 
De vergadering bevat alleen agendapunten 
waarover een besluit wordt genomen. Een 
toelichting op de te behandelen agendapunten 
vindt u op gemeenteraad.olst-wijhe.nl bij 
vergaderschema.

Agenda
1. Opening 
2. Vaststellen agenda
3. Spreekrecht burgers
4. Vragenronde raadsleden
5. Mededelingen
6. Ingekomen stukken
7.  Voorstel tot het vaststellen van de 

jaarrekening en het jaarverslag 2016 
(jaarstukken 2016) 

8.  Voorstel tot het kennisnemen van de 
eerste bestuursrapportage 2017 en tot de 
vaststelling van een begrotingswijziging 
2017 

9.  Voorstel tot bespreking van de Kadernota 
2018-2021 als kader voor de begroting 
2018-2021 

10. Sluiting

Spreekrecht
De raadsleden en het college van burgemeester 
en wethouders hechten veel waarde aan het 
spreekrecht. Dus schroomt u niet om van deze 
mogelijkheid gebruik te maken. Tijdens deze 
raadsvergadering kunt u inspreken over de 
agendapunten 7 t/m 9 en over de niet op de 
agenda staande onderwerpen. Als u gebruik 
wilt maken van het spreekrecht, moet u dit 
op de dag van de vergadering vóór 12.00 uur 
doorgeven aan de gri�  er, Bart Duursema via 
telefoonnummer 14 0570. Het spreekrecht 
wordt verleend direct bij aanvang van de 
vergadering. Men richt zich enkel tot de 
voorzitter. Het is niet de bedoeling dat er een 
discussie met de raad ontstaat.

Live volgen
U kunt de gemeenteraadsvergadering live 
volgen op de website gemeenteraad.olst-
wijhe.nl. U vindt op deze website meer 
informatie over de gemeenteraad en de 
raadsvergaderingen.

Kijk voor meer informatie over de 
gemeenteraad en de raadsvergaderingen op 
gemeenteraad.olst-wijhe.nl. 

Financieel toekomstbeeld in Olst-Wijhe positief
Via de Kadernota 2018-2021 wordt een � nancieel beeld voor meerdere jaren gegeven. De 
gemeente combineert hierin het beleid met de � nanciële mogelijkheden. Hieruit blijkt dat 
de gemeente voldoende � nanciële ruimte hee�  om autonome ontwikkelingen op te vangen, 
om het bestaande beleid uit te voeren en er is nog ruimte voor noodzakelijk en gewenst nieuw 
beleid. Het meerjarenperspectief laat namelijk zien dat er in 2021 een positief resultaat is van 
€ 142.000.

Het � nanciële beeld wordt aan de ene 
kant bepaald door extra uitgaven rondom 
loonmaatregelen en prijsindexeringen en 
aan de andere kant door extra inkomsten 

vanwege een hogere algemene uitkering van 
de rijksoverheid. Het college stelt voor om 
de organisatie te versterken op het gebied 
van fysieke infra, economie en interne 

bedrijfsvoering. Daarnaast wil het college de 
wensen rondom nieuw beleid meenemen in de 
meerjarenbegroting 2018-2021. Te denken valt 
aan het investeren in het taalpunt Olst-Wijhe, 
het koersdocument Duurzaamheid, vervanging 
van de armaturen van de openbare verlichting, 
verkeersveiligheidsprojecten, actualiseren van 
toeristische bewegwijzering en het versterken 
van de ambulante jongerenwerker. Vanaf 
januari 2018 zal de Omgevingsdienst IJsselland 
vertrekken uit het gemeentehuis.

De � nanciële ontwikkelingen zorgen voor 
een positief beeld bij deze Kadernota die 
weer een basis vormt voor de begroting. 
Vanwege het huidige positieve beeld stelt 
het college aan de raad voor om bij de 
begrotingsbehandeling in november af te wegen 
om de onroerendzaakbelasting niet te verhogen 
in 2018. 
De behandeling van deze Kadernota vindt 
plaats tijdens de openbare raadsvergadering op 
maandag 3 juli vanaf 20.00 uur. 
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Bekendmakingen

-  Fortmonderweg nabij 18, het plaatsen 
van een bouwkeet voor geluidswandeling 
tijdens IJsselbiënnale, activiteiten bouwen 
en het afwijken van bestemmingsplan, 
ontvangen op 11-6-2017

Inzage
Deze aanvragen kunt u inzien bij de balie van het 
klantcontactcentrum in het gemeentehuis in  Wijhe. 
Tegen aangevraagde omgevingsvergunningen met de 
activiteit afwijken van bestemmingsplan kunt u van 
29-6-2017 t/m 5-7-2017 schri� elijk zienswijzen 
indienen bij het college van B en W.

Ingetrokken aanvragen

Wijhe
-  Waterstraat 32, het bouwen van een 

woning, activiteit bouwen, verzonden op 
19-6-2017

-  Dolskamp (voorlopig) 1, het bouwen 
van een vrijstaande woning, activiteiten 
bouwen en afwijken van bestemmingsplan, 
verzonden op 20-6-2017

Olst
-  Joke Smitlaan 46, het plaatsen van een 

dakkapel, activiteit bouwen, verzonden op 
19-6-2017

-  Beukenweg 9, het plaatsen van een 
dakkapel, activiteit bouwen, verzonden op 
20-6-2017

Verleende omgevingsvergunningen 
(reguliere voorbereidingsprocedure)

Wijhe 
-  Rijksstraatweg ter hoogte van de Brabantse 

Wagen, het kappen van zestien bomen, 
activiteit het vellen of doen vellen van een 
houtopstand, verzonden op 19-6-2017

Wesepe 
-  Veldwachter 23, het bouwen van een 

woning, activiteiten bouwen en het 
afwijken van bestemmingsplan, verzonden 
op 20-6-2017

Bezwaar en voorlopige voorziening 
Belanghebbenden kunnen binnen zes weken na 
datum van verzending van de vergunning bezwaar 
maken bij het college van B en W.

Verleende omgevingsvergunningen 
(uitgebreide voorbereidingsprocedure)

Olst 
-   Wijheseweg 3, het bouwen van een 

hellingstal, activiteiten bouwen en 
een onthe�  ng op grond van de Wet 
natuurbescherming voor het uitvoeren van 
activiteiten en/of werkzaamheden die een  
e� ect kunnen hebben op een beschermd 
gebied dat als zodanig is aangewezen 
krachtens de Wet natuurbescherming. 

Beroep 
Belanghebbenden kunnen binnen zes weken, met 
ingang van de dag na terinzagelegging (28-6-2017) 
beroep indienen bij de Rechtbank Overijssel, Afdeling 
Bestuursrecht, Postbus 10067, 8000 GB te Zwolle. 
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CDA: Met elkaar, voor elkaar

In maart 2018 gaan we weer naar de stembus en kunt 
u stemmen op de partij van uw voorkeur. Het CDA 
is volop bezig met de plannen voor komend jaar. Wij 
werken aan een beter Olst-Wijhe waar het � jn leven, 
wonen en werken is. Onze plannen? Hieronder een 
aantal van onze aandachtspunten:

Regionale evenementen
Regelmatig worden we aan de jas getrokken met 
opmerkingen over het organiseren van evenementen; 
het is tijdrovend, bureaucratisch en kost vrijwilligers 
teveel energie. Het CDA wil dan ook dat de gemeente 
deze evenementen breder gaat ondersteunen. Dat gaat 
geld kosten, maar we gaan dit op de agenda zetten.

Basisscholen
Er is de afgelopen weken volop gesproken over de 
toekomstige huisvesting van ons basisonderwijs. Het 
CDA vindt dat ouders, medezeggenschapsraden en 
schoolbesturen er eerst samen uit moeten komen. De 
kwaliteit van onderwijs staat voorop en dat bepalen 
die drie partijen met elkaar. Hierbij moeten alternatie-
ven worden bekeken en waar mogelijk staat maatwerk 
voorop. De basisscholen in Wijhe kunnen een andere 
oplossing kiezen dan die in Olst, Boskamp of Wesepe. 
De leefbaarheid in de kernen, scholen op korte af-
stand en vrijheid van onderwijs vinden wij belangrijk.

Veilig verkeer
Het CDA vindt het belangrijk dat onze straten veilig 
zijn en dat we bereikbaar blijven. In Olst werken we 
aan een oplossing en daarbij hebben wij een voorkeur 
voor scheiding van � ets- en autoverkeer met een � ets-
tunnel. Ook willen wij het verkeer op de doorgaande 
route ‘Onder de Gelder’ en over de Raalterweg eens 
goed bekijken. Het gevoel van onveiligheid nemen wij 
serieus.

Basisinkomen
De wereld verandert, het aantal vaste banen vermin-
dert en � exwerkers en ZZP’ers hebben een onregelma-
tig inkomen. Volgens het CDA kan een basisinkomen 
een oplossing zijn en daarmee willen we graag een 
experiment dat draait om minder bureaucratie en 
meer vertrouwen in mensen. We kunnen beginnen 
met mensen die langdurig in de bijstand zijn beland 
en eigenlijk geen kans meer hebben ooit nog een baan 
te vinden. Naast een basisinkomen zouden zij beperkt 
mogen ‘bijverdienen’ of vrijwilligerswerk mogen 
doen. Op die manier kunnen mensen positief in de 
maatschappij staan en hun steentje bijdragen.

Groen? Gewoon doen!
Het CDA hee�  grote ambities op het gebied van 
duurzaamheid. Dit moet ook wel, want er ligt nog 
een hele opgave voor ons. Doen we dat als gemeente, 
bedrijven of inwoners apart? Nee, wij geloven in de 

kracht van samenwerking, iedereen doet op eigen 
manier mee. Het CDA gaat voor een lokale energie-
mix en bewustere burgers. Kan uw energieverbruik 
omlaag? Alles goed geïsoleerd? 

Het is belangrijk dat we een positief gevoel krijgen 
bij duurzaamheid, goed voor de aarde, volgende 
generaties en onze portemonnee. Wij zien niet zoveel 
in zonneweides op landbouwgrond en zouden graag 
bekijken welke mogelijkheden (agrarische) daken 
bieden.
 

Speerpunten Gemeentebelangen 
Olst-Wijhe

Gemeentebelangen Olst-Wijhe staat al 40 jaar voor 
alle inwoners van onze mooie gemeente. Onze kern-
waarden zijn: Elk van de 12 kernen telt en iedereen 
hoort erbij. Met het beschikbare geld gaan we vanzelf-
sprekend zuinig en verantwoord om.  

We zitten alweer in het laatste jaar van deze raadsperi-
ode en we hebben steeds “gedaan wat nodig” is, zoals 
afgesproken in het coalitieakkoord. Daarom gaat 
het goed met onze gemeente. Wat hebben we onder 
andere gedaan:

•  De totale lasten voor inwoners zijn niet ver-
hoogd, maar juist verlaagd. 

• De hondenbelasting is afgescha� .
•  Geld (+reserves) voor het sociaal domein mag 

alleen binnen dat domein besteed worden.
•  De derde wijkagent en de Boa’s zijn aan de slag 

gegaan.
• Het jeugdcompliment is ingevoerd.
•  Vanaf 2018 is ruim 1.2 miljoen euro extra 

beschikbaar voor bermen, sloten en onkruidbe-
strijding. Onze gemeente komt er weer netjes bij 
te liggen.

•  Er komt een testpanel om de gemeentewebsite 
gebruiksvriendelijker te maken.

•  Er wordt een energievisie ontwikkeld samen met 
u als inwoner om de duurzaamheidsambities 
waar te maken in 2017/2018. Samen op naar een 
energieneutrale gemeente!

 
GB wil, naast de ambtenaren, raads- en collegeleden 
voor de prettige samenwerking, ook onze inwoners 
bedanken voor het in groten getale meedoen in en 
aan talloze samenwerkingsverbanden, vrijwilligers-
werk,  participatievormen, kernenbezoeken en input 
die u de fractie van Gemeentebelangen Olst-Wijhe 
het afgelopen jaar hee�  gegeven. Zo houden we Olst-
Wijhe leefbaar!

Er zijn voor het komende begrotingsjaar weer een 
aantal belangrijke aandachtspunten. We hebben maar 
ruimte om er drie te noemen hier. Voor meer of speci-
� eke informatie  vragen we u om contact op te nemen 
met onze raadsleden via de website. 

1)  Structuurvisie en Recreatie & Toerisme. In de 
structuurvisie 2017-2027 die in het najaar vast-
gesteld gaat worden is gekozen voor Recreatie & 
Toerisme als belangrijk pijler voor Olst-Wijhe. 

Prima, we hebben de wonderschone IJssel, vele 
landgoederen en natuurschoon als parels. Om 
hier optimaal gebruik van te kunnen maken, 
ook in termen van werkgelegenheid, is het nodig 
dat we hiervoor ook een lange termijnvisie 
ontwikkelen. Dit moet onderdeel worden van de 
Structuurvisie, bijvoorbeeld met een horizon van 
2035-2040.  

2)  Belastingen. GB hee�  zich altijd ingezet voor 
beheersing van uw gemeentelijke lasten. Verla-
ging waar mogelijk, beperkte stijging als het niet 
anders kan. De economie zit weer in de li�  en 
de gemeente hee�  zijn � nanciële zaakjes goed 
op orde en er is nu ruimte om de OZB niet te 
verhogen. 0% verhoging is dus het streven dit 
jaar.  

3)  Sociale zaken. De inkomsten voor Jeugdzorg, 
WMO en de Participatiewet komen van het 
Rijk. Olst-Wijhe hee�  er in 2014 voor gekozen 
een “hek” om deze domeinen te plaatsen; dat wil 
zeggen, als er in een bepaald jaar een overschot 
is dan wordt het geld gereserveerd. Immers, het 
kan een jaar later ook een keer tegenvallen met 
de uitgaven. Het Rijk is ook grillig in zijn bij-
dragepatroon. Daarom willen we dit zogeheten 
“hek” voorlopig nog tot 2019 behouden. 

 “Elke kern telt!”

Neem voor vragen contact op via onze website 
www.gb-olstwijhe.nl

PvdA Olst Wijhe proeft weinig 
ambitie in kadernota 2018-2021

De fractie van de PvdA in de gemeenteraad van 
Olst-Wijhe proe�  weinig ambitie in de kadernota 
2018-2021 van het college van B. en W. Wel is de 
PvdA blij dat de � nanciën, door de bezuinigingen van 
de afgelopen jaren, weer op orde zijn. “De PvdA was 
mede verantwoordelijk voor de vervelende bezuini-
gingen uit de vorige periode. Wij kunnen nu weer 
vooruitkijken”. En dat vooruitkijken doet het CDA, 
GB, VVD college in de ogen van de PvdA te weinig 
in de kadernota. “Het lijkt er op dat het college een 
snipperjaar wil nemen”, zo stelt de fractie in een eerste 
reactie op de kadernota. 

De PvdA vindt dat geen goed idee. “Er is voldoende 
te doen. Olst-Wijhe is nog lang niet af.  De kloof 
tussen de mensen die het tempo van de samenleving 
wél aankunnen en die daar moeite mee hebben groeit. 
Als het gaat om duurzaamheid is er volop werk aan 
de winkel. Het mag allemaal best socialer en groener”. 
Daarnaast wil de fractie toe naar een andere stijl van 
besturen. De gemeente lijkt het gevoel met dat wat er 
op straat gebeurt wat kwijt. College en raad staan te 
ver van de samenleving af, aldus de PvdA.

Het mag best wat socialer
Op sociaal terrein wil de PvdA dat de gemeente zich 
extra inspant om werkzoekenden aan het werk te 

helpen. In het bijzonder moet er aandacht komen 
voor de groep die van de WW in de bijstand dreigt 
te belanden. De PvdA vindt het te gek voor woorden 
dat er amper contact is tussen het UWV en de ge-
meente over deze groep en wil dat hier extra aandacht 
voor komt. 

Op initiatief van de PvdA Olst-Wijhe hee�  de raad 
besloten om de overschotten die er zijn binnen het 
sociaal domein ook daadwerkelijk binnen het sociaal 
domein te besteden. En dus niet aan grasbetonstenen 
of lantaarnpalen. Om dat geld een goede bestemming 
te geven wil de fractie een beter zicht krijgen op de 
e� ecten van de decentralisatie. “Kunnen de mensen 
de eigen bijdragen voor de zorg nog voldoen, zijn er 
mensen die zorg mijden, voldoet ons armoedebeleid 
nog?” Dit zijn enkele van de vragen waarop de PvdA 
een antwoord wil hebben. 

Verder wil de fractie kijken of het mogelijk is om te 
komen tot een lokale zorg coöperatie waarin met 
name de huishoudelijke hulp kan worden onderge-
bracht. “Vraag en aanbod zijn op lokaal niveau vaak 
beter te matchen. Benut de kracht van de kleinschalig-
heid”.  

En groener ook  
Na lang aandringen van onder andere de PvdA hee�  
het college besloten om zelf het voortouw te nemen 
op het terrein van de duurzame energie. De fractie van 
de PvdA is daar blij mee. “Met elkaar hebben wij de 
afspraak gemaakt om in 2020 20% van onze energie 
duurzaam op te wekken. Dat maakt dat wij geen 
minuut te verliezen hebben”. De fractie wil ook graag 
dat de gemeente actief beleid voert op het terrein van 
energiebesparing. “Hier is echt winst te behalen”. 

De PvdA wil ook dat het college serieus gaat bekijken 
of er, op een soepele manier, mantelzorgwoningen 
gerealiseerd kunnen worden. Dit als kinderen de zorg 
voor ouders op zich willen nemen. “Hier is behoe� e 
aan maar het college van B. en W. werpt steeds proce-
durele belemmeringen hiervoor op. Dat moet anders”. 
Ook wil de PvdA dat de gemeente een actiever leeg-
standsbeleid gaat voeren. Zowel in het buitengebied 
als in de dorpen. Bijzondere aandacht moet er komen 
voor de leegstand van winkels in de kernen. “Wij 
kunnen hier als gemeente een grotere rol in spelen”, zo 
meent de fractie van de PvdA.

En zeker ook dichterbij de mensen
De gemeente hee�  in de afgelopen jaren steeds meer 
taken op het bord gekregen. Dat hee�  geleid tot sta-
pels nota’s, verordeningen en regelingen. Raadsleden 
hebben handen en voeten nodig om dit allemaal bij te 
kunnen benen. De vertegenwoordigende taak van de 
raadsleden komt daardoor in het gedrang. “De samen-
leving hee�  de gemeente  bij belangrijke projecten als 
het verkeer in Olst en de onderwijshuisvesting terug 
ge� oten”. De PvdA wil dat in de toekomst voorko-
men. Olst-Wijhe moet minder vanuit de raadszaal 
en méér vanaf de straat worden bestuurd. Dichterbij 
bij de mensen. De fractie wil dat de gemeente daarbij 
wat minder formeel te werk gaat. “Het mag allemaal 
wat losser. Er is niks mee om af en toe wat buiten de 
lijntjes te kleuren”. 

De volledige inbreng van de PvdA Olst-Wijhe kunt u 
lezen op www.olstwijhe.pvda.nl 

Algemene Beschouwingen fracties op de kadernota 2018-2021



D66
D66 staat voor een frisse kijk en nieuwe, innovatieve 
oplossingen en denkrichtingen. Dat hebben we de 
afgelopen drie jaren laten zien en dat blijven we ook 
doen. D66 concentreert zich daarbij op de volgende 
punten.

Duurzaamheid 
Olst-Wijhe hee�  een koerswijziging aangekondigd op 
het gebied van duurzaamheid; samen met inwoners 
en bedrijven wil de gemeente grootschalig duurzame 
energie opwekken. Daarmee volgt de gemeente de 
koers van D66. Maar D66 wil meer: inzetten op ener-
giebesparing en directe inspraak voor inwoners op 
de energievisie. Inwoners moeten door de gemeente 
geholpen worden om zelf hun eigen ambitie te formu-
leren en een plan te schrijven.  

Verkeersveiligheid 
Ook op dit terrein hee�  D66 veel bereikt. Werden 
onze plannen over de verkeersveiligheid in Olst-cen-
trum eerder nog weggezet als lucht� etserij, nu vormen 
ze de belangrijkste kern om het centrum van Olst 
(� ets)veiliger te maken. D66 wil dat de gemeente nu 
doorpakt en aan deze onveilige situatie nu eindelijk 
een einde maakt. 

Zelfontplooiïng 
D66 herkent het belang van sociale netwerken voor 
onze inwoners en wil die stimuleren. D66 wil meer 
mensen laten meedoen in de samenleving. Passend 
werk helpt daarbij. Inspanningen van de gemeente 
moeten daarom niet alleen gericht zijn op betaald 
werk; er is ook veel behoe� e aan andersoortige inzet: 
leerwerkplekken, maatschappelijke stageplaatsen en 
werkervaringsplaatsen. Wie dat zelf ter hand neemt, 
krijgt geld en ondersteuning. 

Culturele initiatieven 
Cultuur gee�  sjeu aan het leven. Het verrijkt, verrast 
en verbindt. D66 vindt het budget voor culturele 
activiteiten te mager. Bovendien kampen veel organi-
satoren van evenementen met hoge kosten en strenge 
regels. Dat moet anders. De gemeente moet culturele 
activiteiten helpen, niet tegenwerken. D66 is blij met 
alle voorzieningen in onze gemeente en daar hoort 
cultuur zeker bij! 

Groene leefomgeving
Olst-Wijhe is een groene gemeente, maar de natuur 
om ons heen verschraalt en wordt eenzijdiger. D66 
wil de gemeente aantrekkelijker maken voor recreatie 
en toerisme, door meer variatie op het platteland en 
meer ruimte voor bomen, struiken en bloemen. Ook 
wil D66 dat gezondheidsrisico’s zwaarder meewegen 
bij vergunningverlening. D66 vindt dat bouwgrond 
die (nog) niet gebruikt wordt een tijdelijke invulling 
mag krijgen; het is beter daar iets nuttigs mee te doen 
dan braak te laten liggen. 

Verdere ontwikkeling Sociaal Domein
In het sociaal domein is veel gedaan en moet er 
nog veel gebeuren. Voor 2017 en 2018 verwacht de 

gemeente op dit domein geld over te houden. Geld 
dat wordt opgepot. D66 vindt dat de reserves in het 
sociale domein niet te groot moeten worden omdat 
hierdoor kansen blijven liggen om mensen een beter 
perspectief te bieden. Financiële voorzichtigheid is 
goed, maar moet niet leiden tot afwachtend gedrag en 
kansen missen. 

Lokale democratie: burgerraad 
D66 is voorstander van het instellen van een burger-
raad; een experiment in het betrekken van burgers 
in lokale besluitvorming. Niet met de bedoeling een 
nieuwe representatieve structuur op te zetten of te 
stimuleren, maar een ontmoetingsplek te creëren waar 
iedereen op een con� ictvrije manier kan leren over 
lokale besluitvorming. 

VVD
Dit is de laatste kadernota van dit college van B&W 
en deze coalitie. De tijd gaat snel en deze coalitie, 
CDA, Gemeentebelangen en VVD, hee�  koers weten 
te houden. Dit is niet altijd even makkelijk met de 
vele verschillende invalshoeken, niet alleen bij de 
geformuleerde uitgangspunten in het coalitieakkoord, 
maar ook bij onverwachte maatschappelijke ontwik-
kelingen. Dat is ook verantwoordelijkheid nemen. 
Of zoals de VVD altijd zegt: “Doen wat nodig is”. 
Vasthouden aan onze coalitie en ambities, koers hou-
den op de ingezette lijnen en afmaken waar we aan 
begonnen zijn. Besturen is keuzes maken en besluiten 
nemen op basis van een zo groot mogelijk draagvlak, 
ondanks soms uiteenlopende wensen en belangen.

De VVD staat voor deze aanpak en wil het college en 
de ambtelijke organisatie bedanken voor de uitvoering 
van het coalitieakkoord “Samen werken aan leefbare 
kernen” . De voorgestelde aanpak krijgt, in brede zin, 
dan ook onze steun.

Er is veel gebeurd in deze raadsperiode. Zo consta-
teert de VVD-fractie onder meer:
•  dat de afscha�  ng van de middeleeuwse en 

oneerlijke hondenbelasting in zijn algemeenheid 
positief is ontvangen en niet hee�  geleid tot 
extra overlast;

•  dat vorm is gegeven aan de coalitie-afspraak om 
de lastendruk te beperken;

•  dat de openstelling van de winkels op zondag in 
Olst en Wijhe succesvol is;

•  dat participatie op velerlei manieren vorm is 
gegeven, zoals themabijeenkomsten, netwerkbij-
eenkomsten, Olst-Wijhe over de vloer, kernenbe-
zoeken;

•  dat de opvang van vluchtelingen goed is verlo-
pen, een voorbeeld van doen wat nodig is, met 
dank aan de vele vrijwilligers die zich belangeloos 
hebben ingezet;

•  dat in Olst door Plaatselijk Belang een ambitieus 
plan is gepresenteerd “Olst, mooier aan de IJssel” 
waarin op een creatieve manier ideeën zijn uitge-

werkt hoe de IJssel en het dorp Olst dichter bij 
elkaar gebracht kunnen worden en de beleving 
van het dorp een nieuwe impuls zal krijgen, de 
1e fase van het plan zal binnenkort in uitvoering 
worden gebracht;

•  dat de angst van sommigen dat de decentrali-
satie binnen het sociaal domein op een ramp 
zou uitdraaien niet is uitgekomen maar dat nu 
geconstateerd kan worden dat de transitie van 
het sociaal domein boven verwachting goed is 
verlopen;

•  dat eindelijk begonnen is met de aanleg van een 
glasvezelnet in Salland Noord, zodat ook het 
buitengebied binnen afzienbare tijd kan beschik-
ken over betrouwbaar snel internet;

•  dat de verzelfstandiging van onze sportaccom-
modaties, waaronder de Welters, succesvol is 
verlopen;

•  dat er een leefbaarheidsbudget is ingesteld ten 
behoeve van Plaatselijke Belangen en alle vereni-
gingen om activiteiten en wensen mede mogelijk 
te maken.

Deze constateringen stemt de VVD-fractie wederom 
positief. Bij de vorige Kadernota maakten wij ons 
nog zorgen over een meerjarenbegroting die toen 
een beeld liet zien dat niet in evenwicht was. Maar 
nu zijn de vooruitzichten voor Olst-Wijhe – mede 
door een verantwoord en gezond � nancieel beleid en 
positief uitgevallen bijdragen van het Rijk – ten goede 
gekeerd. 

Voor de nieuwe begroting 2018  houdt dit voor de 
VVD Olst-Wijhe in dat:
•  wij als gemeenteraad op zijn vroegst in het najaar 

2018 keuzes moeten maken met betrekking tot 
het gewenste nieuw beleid zoals de verkeersitu-
atie in Olst, de Structuurvisie, de Duurzaam-
heidsvisie (energie neutrale kernen), huisvesting 
onderwijs, besluiten met een grote impact voor 
vele jaren; 

•  nu de economie weer aantrekt extra personele 
inzet op het beleidsterrein economie mogelijk is;

•  wij oog blijven houden voor initiatieven uit de 
samenleving met behulp van aanjaag- en leef-
baarheidsbudgetten;

•  de VVD van mening is dat met het oog op 
de verwachte budgettaire ruimte (zoals het 
overschot in 2016 en het niet doorgaan van Cit-
taslow) voor het komende begrotingsjaar voor de 
OZB de nullijn wordt aangehouden. 

De VVD blij�  zich de komende jaren sterk maken 
voor: veiligheid en leefbaarheid, een sterke econo-
mie, meer werkgelegenheid, goede bereikbaarheid 
en gezonde � nanciën. Kortom: een aantrekkelijke 
gemeente waarin het � jn wonen, werken en recreëren 
is voor op de eerste plaats onze burgers, maar ook 
voor mensen van buiten onze gemeente die hier graag 
willen komen wonen.

De VVD hee�  de kadernota vorig jaar afgesloten met 
een uitspraak uit de zeilsport: ”Als je de juiste hoek 
weet te vinden je met tegenwind sneller kunt varen 
dan met de wind méé”. Wij constateren aan de hand 
van de Kadernota 2018 – 2021 dat het college de 
juiste hoek hee�  gevonden en in volle vaart afstevent 
op de verkiezingen van 2018. De VVD wenst het col-
lege en de ambtelijke organisatie goede vaart. 
 

Olst-Wijhe Nieuw Liberaal
Tevredenheid maar ook bezorgd zijn de gedachten die 
bij onze fractie O-W.nl opkomen met betrekking tot 
de kadernota 2018-2021.

Tevreden over het resultaat van de verschillende be-
zuinigingen en sober beleid. Dit hee�  er voor gezorgd 
dat er een klein positief resultaat is. Dit gee�  enige 
ruimte en mogelijkheden voor onze burgers voor 
nieuwe initiatieven of versterking op onderdelen.

Bezorgd dat op verschillende taakvelden het “net kan” 
maar niet overhoud en sommige ontwikkelingen in 
onze ogen onvoldoende zijn uitgewerkt en � nancieel 
geborgd.

Programmaonderdelen en ontwikkelingen die wij 
nadrukkelijk willen steunen:
•  Jeugdzorg en de versterking positie van het 

jongerenwerk 
• Aandacht voor ongeletterdheid (het Taalpunt) 
•  Aanjagen van lokale initiatieven op het gebied 

van
   •  Duurzaamheid
 •  Cultuur
 •  Toerisme
•  De versterking DOWR-I werk organisatie op 

het gebied van AVG (Algemene Verordening 
Gegevensbescherming), de bescherming van de 
persoonsgegevens in het gemeentelijk apparaat. 
Met aandacht hiervoor,  in de samenwerkings-
organisaties, gemeenschappelijke regelingen en 
verbonden partijen.

•  Gepaste bescheidenheid bij de ontwikkeling van 
de nieuwe I-visie. Eerst de dagelijkse werkzaam-
heden van de DOWR-I stabiel en op orde.

•  Invoering van de omgevingswet hier moeten 
meer nieuwe democratische mogelijkheden 
gebruikt gaan worden met de nodige aandacht 
voor het actief betrekken van de jongeren.

•  Verder een vlotte aanpak op het gebeid van een 
nieuwe verkeersvisie voor Olst.

•  De uitvoering van een nieuwe detailhandelsvi-
sie moet gekoppeld worden aan een aangepast 
bestemmingsplan. Innovatie en vernieuwing zijn 
anders niet mogelijk.

•  Het streven om onze ambitieuze duurzaam-
heidsprogramma een serieuze kans te geven en 
hiervoor voldoende draagvlak te creëren bij de 
inwoners.

•  Onderwijshuisvesting voortvarend aanpakken 
maar wel op basis van feiten en draagvlak bij de 
ouders en nadrukkelijk rekening mee houden 
dat het gaat om meer dan stenen alleen. De 
dorpsscholen zijn immers het cement van de 
samenleving in de kleine kernen.

•  Zorg voor de oudere werkelozen (ouder dan 55) 
ook deze moeten gesteund worden in het vinden 
van nieuwe werkzaamheden, in eerste instantie 
betaald maar anders als vrijwilliger op niveau.

Bij de behandeling van de kadernota zullen wij 
aandacht vragen voor de verschillende programma 
onderdelen en het collegevragen hier in hun nieuw 
te ontwikkelen beleid rekening te houden met de 
standpunten van Olst-Wijhe Nieuw Liberaal

Woensdag 28 juni 2017

Algemene Beschouwingen fracties op de kadernota 2018-2021


